



* DJ | LIVEACT | STUDIO | MYR *

Bio – German

Producer und DJ Göran Meyer stammt ursprünglich aus Magdeburg in Sachsen- Anhalt. Seine Liebe zur elektronischen Musik und Feierkultur entdeckte er jedoch bei der legendären Love Parade in Berlin. Aus dieser Liebe heraus startete er eigene erfolgreiche Veranstaltungen in Magdeburg mit Leuten aus der Tresor-Crew, 1040 Leipzig, Strezzkids, Bill Youngman, Markus Welby, Cannibal Cooking Club oder Hanno Hinkelbein. Viele Releases liegen auf seinem musikalischen Weg unter anderem auf Tulipa Recordings, Spielgold, Wonnemusik, FineBeatz, Infradig und Revolution Recordings. Die Butterfly Collection mit Remixen von Mathias Schaffhäuser und weiteren Acts, wurde im Jahr 2013 auf Balushi Recordings veröffentlicht. Namhafte DJs wie Richie Hawtin spielten bereits Görans Tracks und auch die Marken JOOP!, SCHWARZKOPF sowie SYOSS wurden auf seine Musik aufmerksam. Görans introvertierte Persönlichkeit steht im Kontrast zu seinem basslastigen, treibenden Sound, der für seine Hörer eine trockene, tiefe Atmosphäre kreiert. Und in einem können wir sicher sein: Er wird niemals still halten.

Bio – English

German based Dj and producer Goeran Meyer first discovered his love for electronic music and the underground scene after visiting the legendary Love Parade festival in Berlin which soon saw him running his own succesful clubnights and events in his native Mageburg and the surrounding areas, sharing the booth with the likes of Bill Youngman, Markus Welby, Cannibal Cooking Club and Hanno Hinkelbein amongst others at leading venue's such as the infamous Tresor and 1040 Leipzig.

His career then took the natural path into the exciting yet daunting world of production with his introverted personality shining through his bass-heavy, dancefloor based sound. Quickly building himself a solid foundation for his music signing tracks to the likes of Tulipa Recordings, Wonnemusik, Fine Beatz and Infradig whilst gaining awareness from high profile brands such as Joop !, Schwarzkopf and Syoss who loved his deep, underground tech house beats.

Releases

1. Butterfly Collection (Balushi)
2. Secret Room EP (Heimlich-Audio)
3. Maschinerie der Polarland. (Heimlich-Audio)
4. Raindrops (Spielgold)
5. Spiritual Massage (Bandcamp)
6. Razor (Revolution Records)
7. After Night E.P. (Revolution Records)
8. The Fear of the Unknown (Heimlich-Audio)
9. Improved Phatty (Tulipa Recordings)
10. Deep House (Roba Series)
11. No I am Sorry EP (Stencil Record)
12. VA 1 Year Global Echoes Compilation
13. She takes the Essence VA (InfradigRecords)
14. Deep House 2 (Roba Series)
15. Be You EP (Revolution Records)
16. La Memoire (Fine Beatz)
17. I go Deeper (Fine Beatz)
18. You Cannot Say (Wonnemusik)
19. Scary Cognitions (InfradigRecords)
20. Blue Hour (Roba Series)
21. It is what it is EP (Revolution Records)
22. Unhurried Soul EP (MYR)
23. Addicted EP (MYR)
24. Drifter EP (Revolution Records)
25. Walking Distance EP (MYR)
26. Closed Circle EP (MYR)
27. Concrete Surface EP (MYR)
28. His Story (LevelNONzero)
29. Down To Detail EP (MYR)
30. Acceptance (MYR)
31. Blue Glasses EP (MYR)
32. Precious Human EP (MYR)

Referenzen

1. JOOP! Summer Kampagne 2012
2. SCHWARZKOPF _ Essential Looks Kampagne
3. Syoss _ Big Sexy Volume Kampagne mit Ed Moelands
4. Australia´s Next Topmodel
5. Doku on WDR & Pheonix
6. Sloborn – Staffel I – 2020

In case of any question feel free to contact us here ▼

Contact

For all general inquiries, licencing requests, press contact and demo submissions please use :

Mail

✉ wearemyr@web.de

Press Contact

✉ julian@dispersionpr.com

MYR Official

✉ www.goeranmeyer.com/myr

✉ www.facebook.com/Label.MYR

Linktree

✉ www.linktr.ee/_MYR_
